
Beste bewoners,  

 

Onze medebewoner Bert (Nr. 1) heeft bij het bestuur aangegeven dat hij 
graag weer gebruik wil gaan maken van zijn parkeervak in de garage om zijn 
auto te parkeren. Aangezien het gewenste gebruik volledig in 
overeenstemming is met de regels in de splitsingsakte en het huishoudelijk 
reglement kan dit verzoek van Bert op volledige ondersteuning van het 
bestuur rekenen.  

Bert is voornemens om in februari te beginnen met het leeghalen en 
afbreken van het huidige bouwwerk, met het doel om halverwege februari te 
kunnen gaan parkeren. 

Het is van belang dat Bert alle ruimte krijgt om zijn auto te kunnen parkeren 
en daarom vraagt het bestuur:  

Heeft u één of meerdere fietsen gestald in het fietsenrek tegenover deze 
parkeerplaats, haal deze dan uiterlijk eind januari daar weg. Dit verzoek 
geldt ook met betrekking tot ander materiaal dat u mogelijk daar heeft 
gestald. Bert heeft dan alle gelegenheid om zijn parkeerplek weer in 
originele staat te kunnen brengen en zijn auto weer te parkeren. 

 

Wij kunnen ons voorstellen dat u vragen heeft met betrekking tot stalling van 
uw fiets. In het verleden is afgesproken dat de fiets primair gestald moet 
worden in de kelderbox. Het bestuur onderzoekt momenteel samen met de 
technische commissie echter ook de mogelijkheid om de fietsenstalling 
aan de andere zijde van de parkeergarage aan te passen en daardoor beter 
bruikbaar te maken en wij zullen u hier binnenkort meer over laten weten. 
Mocht u in de tussentijd ideeën, vragen of opmerkingen hebben dan kunt u 
deze kwijt via secretaris@touwslagerij.info 

 

Hartelijk dank voor uw medewerking 

Namens het bestuur,  

Mark 

Secretaris 


